
Referat af konstituerende bestyrelsesmøde d. 2/9-19 
 

1. Bestyrelsens medlemmer præsenterede sig og beskrev forventninger til arbejdet i 

bestyrelsen og alle underskrev tavshedserklæringer. Der er givet tilsagn til, at mails 

internt i bestyrelsen må sendes, så alle kan se mailadresserne (GDPR) 

2. Dagtilbudsleder, Lisbeth, præsenterede strukturen i dagtilbudet, bestyrelsesarbejdet, 

dagtilbudsloven og bestyrelsens kompetencer. Herunder gav det anledning til 

diskussion omkring bestyrelsens opgave at drive tilsyn med dagtilbuddet: Hvem skal 

hvad, hvilke datapunkter skal der være tilsyn med? Desuden beskrev Lisbeth, 

dagtilbudslederens rolle i bestyrelsen, som indebærer en sekretariatsfunktion og 

medskaber af et forum med åbenhed, ansvar og bestutninger, der giver mening i 

børnehøjde.  

3. Udkast til forretningsorden blev godkendt med få ændringer.  

4. Konstituering:  

a. Sidse Godske Olsen, Formand 

b. Lotte Lind Larsen, Næstformand 

5. Referent fremgår til kommende møder af dagsordenen 

 
Ordinært bestyrelsesmøde:  

1. Feriepasningsperioder godkendes:  

a. Datoerne er som tidligere 

b. Fællespasning samles på en matrikel i dagtilbuddet 

c. Der vil ikke være kendt personale i hele åbningstiden 

2. Nyt fra dagtilbudsleder, Lisbeth 

a. Begge ledere på Moltkesvej har sagt op. Der er aktuelt udlånt leder i et halvt 

år. Der er blevet givet ekstrabevilling til ansættelsesprocessen, så en 

konsulent fra HR vil lave rekrutteringsforløb til lederstillingen. I 

ansættelsesudvalget vil Lise Christensen deltagelse fra bestyrelsen.  

b. DTL anbefaler, at Pia fortsætter som konstitueret leder for at skabe ro og 

stabilitet. Kristian har vendt det i forældrerådet, hvor der er opbakning, hvilket 

der også er i bestyrelsen.  

c. Status på fusionen: Det er en stor opgave, hvor to meget forskellige og 

stærke kulturer skal forenes. Det tager tid, men bliver godt. Der bliver 

arbejdet med Dagtilbudsloven, den ny styrkede læringsplan, stærkere 

læringsfællesskaber, hvilket samlet set på sigt giver en fælles base.  

d. MED-udvalget er nedsat med repræsentant fra hver afdeling og arbejder med 

trivsel,  syge- og omsorgspolitik.   

e. Ang. Rengøring som er en stor post i de nye byggerier, er det lige meldt ud, 

at der er nyt udbud d. ¼.  

3. Bestyrelsesmødet blev rundet af med dialog omkring opgaver i det indeværende 

bestyrelsesår, som bliver den styrkede læreplan og principper i dagtilbuddet. 

 


